
Mötesprotokoll från styrelsemöte med Upplands DK 

4 juni 2019 – Svista 

 

Närvarande; Samtliga styrelsemedlemmar inklusive DS-delegater Marie Lindberg och 

Ted Lindström. 

Frånvarande; Roland Lindegren 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Roger Lindström förklarar mötet öppnat 18:30 

2. Protokolljusterare 

Christer Andersson och Henrik Parkkila utses till protokolljusterare.  

3. Dagordning 

Dagordningen genomlästes och fastställdes, med ett tillägg att diskutera utställningen i 

Högsta under utställningskommittén.  

4. Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll genomlästes och lades till handlingarna.  

5. Ekonomisk rapport 

Klubben har en stabil kassa.   

6. Skrivelser, rapporter & uppföljningslista 

KM i viltspår hade 7 deltagande hundar. Segrade gjorde Arvid Larsson med Ackers 

Dolodoff, 2a Lars Elgh med Brinnsjöns Lova och 3a Lars-Erik Lindberg med 

Skåntorpsgårdens Ajax. Dessa tre representerar Upplands DK i klubbkampen mot 

taxklubben på torsdag den 6 juni.  

Ringträningen den 20 maj var uppskattad och 9 hundar deltog.  

Utställning den 30 maj i Björklinge. Några färre hundar än vanligt. Resultatet publiceras 

ihop med bilder på hemsidan under kommande helg.  

Jaktmässan i Ekebyboda den 17 augusti har tyvärr blivit inställd, vilket vi tycker är väldigt 

tråkigt. Vi är dock välkomna att ställa ut vid mässan i Harg i år igen, den 20 juli. Vi 

behöver se över om det finns någon medlem som kan tänka sig att åka med och 

representera klubben.  Vi beslutar att vi ställer upp. Christer meddelar ansvarig att vi vill 

delta.  

7. Ansvarsområden/Kommittéer 

Jakt- och viltspår 

45 starter på viltspår hittills. 17 av dessa är drever-starter – imponerande!  



Utställning 

20 hundar deltog vid utställningen i Björklinge - lite trist med så få starter.  

Lokalen till höstens utställning i Högsta är bokad av Stig Dahlén.  

Christer visar förslag på priser till framtida utställningar och viltspår (CK-plakett och 

Championat-rosett).  

Eventuellt funderar vi på att byta plats för vårens utställning, till Ullerängens IP. Vi tar 

beslut gällande detta på nästkommande styrelsemöte.  

Medlemsvård 

Jaktmässan i Harg 20 juli. Christer meddelar att vi är intresserade av detta. 

PR- och Information 

Jaquline kommer i helgen att publicera viltspår-resultat och utställningsresultat på 

hemsidan.  

8. DS 2019  

Vi går igenom propositioner och motioner.  

Proposition 1 – om vi tackade ja till detta så skulle detta innebära att UDK lånar ut cirka 

7500 kronor. Styrelsen bifaller denna proposition.  

Proposition 2 – DS vartannat år. Styrelsen bifaller denna proposition.  

Motion 1 – Styrelsen avslår denna motion.  

Motion 2 – Denna är återtagen av lokalklubben.  

Motion 3 – Styrelsen avslår denna motion. Lämnar beslutet till CS.  

Motion 4 – Styrelsen bifaller denna motion.  

 

Valberedningens förslag   

Styrelsen godkänner valberedningens förslag på val av ordförande.   

Styrelsen godkänner valberedningens förslag på ledamöter.  

Styrelsen godkänner valberedningens förslag på suppleant.  

Styrelsen godkänner valberedningens förslag på revisorer.  

Styrelsen godkänner valberedningen förslag på revisorssuppleanter.  

Styrelsen godkänner valberedningens förslag på valberedning.  

 

Arbetsschema 

Marie Lindberg pusslar ihop arbetsschemat och mejlar ut.  

Jaquline ser över möjligheten att ordna en QR-kod för klubbens Swish till lotteriet på DS.  



Vi behöver se ut ett reservnummer som DS-delegater kan Swisha till om klubbens 

bankkontakt ligger nere.  

9. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

10. Nästa möte 

Nästa möte 19 augusti kl. 18:30, plats obestämd.  

11. Avslut 

Roger Lindström avslutar mötet kl. 20:00. 

 


